
LÚCKÝ ZPRAVODAJ 

číslo 2 ročník 2014 

V TOMTO ČÍSLE NAJDETE: 

 Činnost našich organizací 

 Důležitá oznámení 

 Okénko chytrých nápadů 

 Připravujeme 

 Pozvánky na akce 

 Fotografie z akcí 

Informace z jednání rady  

Slovo starostky  

Ohlédnutí za koncem 1. čtvrtletí  

Aktuální dění duben až červen  

Činnost ZŠ a MŠ Louka  

Činnost v naší farnosti  



F. Gajovský 

F. Gajovský 

F. Gajovský 



 

 

Licenční smlouvu s OSA o veřejném provozování hudebních děl 

Víkendový pronájem mobilních toalet na společenské akce 

V době vegetačního klidu se souhlasem Povodí Moravy po ozná-

mení provést ořezání stromů zasahujících do průjezdného profilu 

hasičského vozidla na účelové komunikaci 

Peněžní dar na 7. ročník silničního závodu „O malansků trnku“ 

Zahájit přípravné práce na knize mapující historii obce 

Zapůjčení pozemku na uspořádání „Fechtl cupu“ 

Finanční dar Českému svazu včelařů na podporu činnosti včelařů 

v obci 

Peněžní dar na uspořádání XII. ročníku festivalu „Na vodě“ Lučina 

Nepodpořit činnost Domácí péče Zdislava Veselí nad Moravou 

z důvodu vyčerpání rozpočtových prostředků podporou jiných  

organizací 

Nepodávat v tomto volebním období přihlášku do Svazu měst 

a obcí ČR 

Zaměstnat uchazeče z úřadu práce v rámci projektu Aktivizační 

pracovní příležitost 

Vypsání výběrového řízení na Snížení energetické náročnosti 

KD Louka 

Přijetí dotace na „Modernizaci školní družiny“ 

Vypsání výběrového řízení na Revitalizaci zeleně na fotbalovém 

hřišti 

 

RB 


 
 
 
L
ú

c
k

ý
 
z
p

r
a

v
o

d
a

j 
 
 


 
 
 
r
o

č
n

ík
 
2

0
1

4
 
 
 

 
  
č

ís
lo

 
2

 
 
 


 
  
s
t
r
a

n
a

 
3

  
 


 
V

Y
B

R
A

N
É
 
I
N

F
O

R
M

A
C

E
 
Z

 
J
E
D

N
Á

N
Í
 
R

A
D

Y
 
O

B
C

E
 



V{žení spoluobčané, 

čas n{m neúprosně běží, v p{tek 27. června končí školní rok a začínají pro děti tou-

žebně oček{vané pr{zdniny. Přejeme jim pěkné prožití plné z{žitků z dovolených ať 

doma nebo v zahraničí. Načerp{ní nových sil a el{nu do dalšího roku. To taky pře-

jeme nejen naším středoškolským, vysokoškolským studentům a učňovské ml{deži, 

ale taky učitelům a pracovníkům školy. 

Vzhledem k tomu, že již v pondělí 16. června v budově školy začaly rekonstrukční 

pr{ce na dvou podpořených projektech, hledal se n{hradní program výuky. Ž{ci 

sehr{li divadelní hru pro z{kladní školu v Kuželově, str{vili čas ve škole v přírodě, 

den na dopravním hřišti ve Veselí nad Moravou, s myslivcem panem Škopíkem 

pozn{vali zajímavosti přírody kolem n{s, taky pom{hali sušit bylinky na výrobu 

Horň{ckého čaje. Našim škol{kům se tak pr{zdniny prodloužily o 14 dní. 

V současné době zaměstnanci obecního úřadu pracují na zvětšení prostor školní 

družiny, odstranění zdiva, podlahové krytiny, vysek{ní nových rozvodů elektriky, 

internetového vedení zabudov{ním do zdiva. Bude vytvořen nový koutek pro kera-

mickou pec. 

Po velmi složitém výběrovém řízení na 

akci Modernizace ZŠ, kde se do soutěže 

přihl{silo osm z{jemců, byl jako zhotovi-

telsk{ firma vybr{n VHS Javorník-CZ 

s.r.o., Ben{tky 17, Veselí nad Moravou. 

Firma se již pustila do rekonstrukce tělo-

cvičny v prvním patře. Zde již nevyhovu-

jící strop s dřevěnými tr{my bude vymě-

něn za ocelobetonové nosníky s nabeto-

novanou deskou, kter{ příznivě ovlivní 

celkovou stabilitu objektu. Probíh{ od-

stranění dřevěných komponentů. Bohu-

žel nestačilo jen vyměnit střechu a peníze 

věnovat na jiné účely. Historick{ budova 

školy si již opravu většího rozsahu za-

slouží. Před výměnou tašek střechy stačil 

jen malý déšť a jak v první třídě, tak  

v počítačové učebně bylo nutné odstavit 

skříně od zdi, stropem protékající voda 

se chytala do kbelíků, rovněž tak v tělo-

cvičně. Tím p{dem zdivo, n{bytek i vý-

malba značně trpěly, zbytnělé skříně se 

pomalu nedaly zavřít. Rovněž tak zařízení  nevyhovuje trendům dnešní doby. 

20. června bylo ukončeno výběrové řízení na zhotovitele stavby „Snížení energetic-

ké n{ročnosti kulturního domu“. Osloveno bylo pět firem. Ze tří doručených nabí-
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dek jako zhotovitelsk{ byla výběrovou komisí vybr{na společnost František Stra-

chota, Lipov 280. Bude doporučena na příštím zased{ní zastupitelstva obce ke 

schv{lení. Realizace je pl{nov{na od poloviny července, dohotovení nejpozději 31. 

října tohoto roku. 

Rovněž tak bylo dokončeno výběrové řízení na „Revitalizaci zeleně v obci Louka“, 

týkající se úpravy, zpevnění a výsadby břehu na hřišti Pod Vrbami. Ze čtyř doda-

ných nabídek výběrovou komisí byla vybr{na firma Lesy Horň{cko, s.r.o., Kuže-

lov14, rovněž bude předloženo ZO ke schv{lení. Dílo bude vytvořeno dle projektu 

vypracovaného projektantem MgA. Luk{šem Vr{nou, Z{střizly 41. Realizace m{ 

probíhat od poloviny července nejpozději do 15. listopadu. 

R{da bych také zmínila něco o činnosti zaměstnanců obecního úřadu. Od dubna za 

podpory Úřadu pr{ce u obce pracuje devět zaměstnanců. Mimo běžných údržbo-

vých prací na všech budov{ch v majetku obce prov{dí údržbu prostor intravil{nu 

obce, ať už sek{ní tr{vy, čištění krajnic, překop{v{ní kompostu na kompost{rně, 

údržbu hřbitova a okolí, vyčištění are{lu Pod h{jem. D{le  sečení tr{vy v okolí obce. 

V jarních měsících provedli výsadbu asi 120 kusů nových stromů (duby, smrky, 

habry). Výsadba byla provedena na mý-

tině Nad hroby, nad mostem směr Velk{ 

nad Veličkou, Pod viaduktem. Taky 

byla vys{zena vzrostl{ lípa u kapličky 

a opravena l{vka přes mlýnský n{hon 

na horním konci. 

Na školní zahradě byl přemístěn za do-

hledu odborné firma Sobek Velk{ nad 

Veličkou herní prvek. V místech dosa-

vadního uložení bude o pr{zdnin{ch 

vybudov{na běžeck{ dr{ha a doskočiš-

tě. 

Zaměstnanci obecního úřadu také prov{dí přípravu prostor - ať s{lu, přís{lí či ven-

kovních k různým společenským, kulturním nebo sportovním akcím. 

Touto cestou bych d{le chtěla poděkovat naší školní ml{deži za kladný postoj 

k dodržov{ní tradic a zvyků o Velikonocích, za jejich účast při klep{ní, když na 

Zelený čtvrtek odletěly zvony do Říma. Chlapci, ale i děvčata chodili s řehtačkami 

od čtvrtka do soboty a tímto způsobem nahrazovaly utichlé zvony. 

Za každoroční údržbu a obílení kapličky před prvním svatým přijím{ním patří dí-

ky panu Františku Maň{kovi. 

Poděkov{ní patří i paní Hance Hrb{čkové a Marii Škopíkové za prezentaci obce 

přímými vstupy do rozhlasového vysíl{ní Moravsk{ rodina Louka vysílané Čes-

kým  rozhlasem  Brno ve středu 3. června. 

Anna Vašicov{, starostka obce 
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Příznivci modrého ovoce se opět sešli 
v sobotu 29. března 2014 na Lúckém koště 
trnek - od varených po tekuté. 

I letos byl o tuto akci velký zájem, mnozí 
přicházeli nejen kvůli koštu slivovice, která 
byla opět velmi kvalitní, ale také kvůli dobré 
zábavě a dobrému jídlu. 

Každý, kdo pěstuje durancie a trnky, vždy 
na jaře přemýšlí, jaký ten nadcházející rok  
bude. Jestli se něco urodí, jestli nepomrzne 
ovoce hned ve květu, nebude sucho, nepři-
jdou na stromy nějaké nemoci, škůdci? 
A skoro vždy něco přijde, žádný rok není 
ideální, ale ještě nikdy nebylo tak zle, aby 
nebylo aspoň něco. Letos byl výběr ze 146 
vzorků destilátů a různých likérů, což svědčí 
o tom, že ten rok byl celkem příznivý. Komi-
se ve složení 11 degustátorů tentokrát po-
skytnuté vzorky hodnotila poctivě tři týdny, 
rozložené do několika etap. 

Povidel bylo dodáno 24 vzorků, nejen míst-
ních, ale i z okolních obcí. Všechna hodno-
cená povidla byla dobrá, málokterému vzor-
ku by se dalo něco vytknout. Pořadí rovněž 
určovala odborná komise ve složení 11 žen 
a jednoho muže a to v  pondělí 24. března. 

Na své si přišli i milovníci sladkostí, bylo 
dodáno kolem 54ti vzorků různého druhu 
pečiva, jehož součástí jsou trnky-povidla, 
v nabídce byla i trnková omáčka s uzeným 
masem, jako již tradičně vařená paní Annou 
Pindorovou, kvasené šišky nebo bramboro-
vé pěry s mákem a tvarohem do Marušky 
Maňákové, po kterých byla tentokrát velká 
poptávka, ani nestačila uspokojit labužníky. 

Rovněž buchty Honzovky sklidily velký 
úspěch labužníků, taky nezbyla ani jedna. 
Deset poskytovatelek bylo ohodnoceno 
losováním drobnými dárky a což teprve 
trnkové rolády, sušené trnky v čokoládě 
a spousta dalších dobrot. Svými vzorky 
také přispěli hosté ze slovenských Vrbov-
ců, kteří přijeli v doprovodu harmonikářů 
a parta nadšenců z Olomouce, kteří nám již 
tradičně připravili „jednohubky“, takzvané 
olomoucké pusinky z tvarůžků, povidel 
a šlehačky. 

Ti, kdo přišli, mohli degustovat dobrou 
slivovici, zajíst to trnkovýma buchtama 
a také si zatancovat a zazpívat při muzice. 
V rámci doprovodného programu vystoupil 
Mužácký sbor z Prušánek, Ženský sbor 
Netáta se sólistkou Vlastou Grycovou ze 
Strání, Mužský sbor Kúcani z Kútů, Mužský 
sbor z Louky a tradičně HCM Jožky Staši. 

Všem, kdo různým způsobem přispěl na 
tuto akci, srdečně prostřednictvím našeho 
zpravodaje děkují pořadatelé: Obec Louka, 
Zahrádkářský svaz Louka a Agentura AV 

Výsledky koštu slivovice: 
1. místo Štěpán Machala, Louka 
2. místo Ladislav Kučera, Louka 
3. místo Jan Škrbák, Veselí nad 
 Moravou 

Výsledky koštu povidel: 
1. místo Zdeňka Maňáková, Louka 
2. místo Anna Pindorová, Louka 
3. místo Marie Vaňková, Blatnice 

foto: A. Vrba 
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Žena chce být stále krásná a líbit se nejen 
mužům a okolí, ale taky sama sobě. Pro 
tento pocit neodmyslitelně patří ozdoba 
šperky nebo různými doplňky, a což teprve, 
když si je sama vyrobí. Pro společné tvoření 
organizuje setkání v půlročních intervalech 
paní Martina Sečkařová. Tentokrát v zase-
dací místnosti kulturního domu. 

„V pátek 4. dubna se sešla početná skupina 
děvčat a žen u výroby šperků - ketlování. 
Měla jsem obavu o účast, protože jarní po-
časí přálo spíše pracím na zahrádce. Šikovné 
ruce nejen louckého něžného pohlaví ale 
nezklamaly. Se spoustou materiálu již po 
třetí přijela paní Dagmar Benovičová ze 
Strážnice. Obdivuji její trpělivost! Dobrým 
slovem i praktickou ukázkou či pomocí ne-
šetřila celých pět hodin trvání výrobní dílnič-
ky. Dívky školou povinné dávaly přednost při výrobě i několika párům náušnic. Ženy potom 
spíše soupravám skládajících se z náušnic, náhrdelníku popřípadě náramku. Všem děkuji za 
účast a těším se na příští setkání.“ 

Martina Sečkařová 

Velký úspěch mezi střední generací našich 
manželských párů mají přednášky paní 
Mgr. Mileny Mikulkové. Nedávno se 
v hojném počtu sedmi párů aktivně zú-
častnili Sedmi vět v manželství v Zarazi-
cích. 

V pátek 11. dubna podvečer se sešlo ko-
lem dvaceti zájemců v zázemí zdejšího 
kostela tentokrát na přednášce Ohromné 
maličkosti pro pohodové manželství. 
Tato přednáška byla určena pro manžel-
ské páry. Jak už sám název říká, partnera 
potěší úplně obyčejná maličkost, která 
dokáže mnohdy utužit vzájemný vztah, ve 
kterém se partneři cítí dobře. 

„V prostředí společenské místnosti v záze-
mí kostela při šálku kávy a čaje a mouční-
cích připravených účastnicemi přednášky, 
jsme si mohli vyslechnout návod na šťast-
né a pohodové chvilky v partnerském 
vztahu. Kdy maličkosti jako oslovení, vší-
mavost, oční kontakt, dotek, sdílení, oce-
nění, omluva, společné zážitky, humor, 
společné plány - sny, společná činnost, 
životní hodnoty, které nám přijdou samo-
zřejmé, pomalu je ani nevnímáme, ba ani 
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Obec Louka spolu se společností Větvení 
z Brna připravili na počest narozených dětí, 
občanů obce Louka výsadbu Aleje života. 
Tentokrát to bylo pět lip. 

Úvodní slovo při výsadbě měla starostka 
obce Anna Vašicová. Smysl celé akce a způ-
sob výsadby přiblížil Ing. Tomáš Horský, 
jeden z představitelů, předseda, občanské-

ho sdružení Větvení z Brna. Při samotném 
sázení přiblížil postup výsadby stromů, dbal, 
aby bylo dodrženo prosypání kořenového 
systému a správně proveden úkon, na co je 
kladen důraz a jak se má při sázení postu-
povat. Teorii přiblížil místopředseda Větve-

ní  Mgr. Pavel Rottner. Krátkou minipouť 
s přímluvou za zdárný růst této Aleje, zdraví 
narozených dětí vyprosil od Boha P. Mgr. et 
Mgr. Marek Vácha, PH.D., katolický kněz, 
evoluční biolog, biotik,  cestovatel, teolog 
a spisovatel, autor řady knih o vztahu vědy 
a víry, postavení přírodních věd a evoluci. 
Po té byla každému zástupci rodiny předá-
na Pamětní deska, návod na sázení a cedul-
ka k označení se jménem dítěte vysazova-

se nad jejich významem nepozastavuje-
me, jsou pro dobře fungující partnerský 
vztah velmi důležité, povzbuzující. Při spo-
lečné bohaté diskuzi se o své zkušenosti 
z dlouholetých partnerských vztahů podě-
lily dvě dámy důchodového věku, které 
nám svou přítomností udělaly nejen ra-
dost, ale i potvrdily, že dnešní generace se 
nedovede radovat z drobných maličkostí, 
ale každý žije jen ve svém virtuálním svě-
tě.“ Uvedla jedna ze zúčastněných poslu-
chaček. 

Přednášela paní Mgr. Milena Mikulková, 
která se profesně tématikou zabývá. Její 
přednášky jsou žádané nejen u nás, ale 
i v širokém okolí, a to nejen mezi dospělý-
ma, ale i ve školách. Její hlas mnohdy 
slyšíme na rozhlasových stanicích. Se svý-
mi přednáškami se pohybuje po celé re-
publice, taky v zahraničí. Přejeme hodně 
úspěchů v činnosti, ať se podaří svým 
působením utužit pozitivně hodně part-
nerských vztahů. 

V sobotu 12. dubna přesně ve 12 hodin se 
sešli rodiče či zástupci dětí narozených 
v roce 2013 a začátkem roku 2014 
na cyklostezce směr Velká nad Veličkou 
k založení Aleje života. 

foto: F. Gajovský 

foto: F. Gajovský 

foto: F. Gajovský 
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ného stromu. 
Posléze bylo přistoupeno k samotnému 
sázení historicky prvních stromů - lip - na 
počest narozených dětí. K výsadbě vše při-

pravili pracovníci obecního úřadu v Louce. 
Dbali, aby vše proběhlo v pohodě, a nic při 
samotné akci nechybělo. 
Se sázením začali manželé Bajarovi na po-
čest narození syna Jana, kterým byl předán 
Pamětní list na sázení, brožura, která navá-
dí, jak správně nasadit nový strom, a cedul-
ka se jménem dítěte, kterou po výsadbě 
připevnili na nový strom. Druhý ze sázejí-
cích v zastoupení byl pan Václav Němeček, 
strýc Amary Němeček, ta v současné době 
s rodiči bydlí ve Švýcarsku, na návštěvu 

přijede v srpnu letošního roku a zároveň 
přijme svátost křtu. Třetí dítě, kterému se 
na počest jeho narození sázel strom, byla 
Eliška Dvořanová. Tuto službu v zastoupení 
provedl kmotr pan Milan Mikeska s chotí. 
Následně vysáli strom rodiče Petra a Jiří pro 

syna Daniela Dvořáčka. Lípa byla vysázena 
i pro našeho posledního občánka, kterého 
jsme v únoru vítali mezi naše spoluobčany - 
Vojtíška Škopíka rodiči Janem Škopíkem 
a Lucií Sečkařovou. 

Všem srdečně děkujeme, že přijali pozvání 
na tuto akci s neopakovatelným duchovním 
zážitkem a věříme, že zasázené stromy 
s požehnáním otce Marka Váchy porostou 
ve zdraví tak, jako děti, pro něž byly stromy 
sázeny, a porostou pro potěšení nejen rodi-
čů, ale i nás všech. 

Po výsadbě otec Marek Vácha odjel za jiný-
mi povinnostmi a zástupci Větvení se vraceli 
zpět na Novou Lhotu k plnění dalšího pro-
gramu. Myslím, že všem přítomných v srd-
cích zůstal nevšední duchovní zážitek a po 
občerstvení svařeným vínem, domácí slivo-
vicí či trnkovými, meruňkovými a rynglový-
mi buchtami se všichni odebrali do svých 
domovů. Organizátorům za přípravu sváteč-
ního odpoledne srdečně děkujeme. 

„Aleje života vidím jako dobrý nápad. Při 
sázení jsme se všichni úžasně bavili, bylo to 
krásně strávené odpoledne. Když už neví-
me, kam bychom zamířili s kočárkem na 
vycházku, vždy se tam rádi vracíme, podí-
vat se, jak stromy rostou. Už se těšíme, až 
budou větší a všude bude vonět lipový 
květ,“ zhodnotila akci maminka Vojtíška, 
Lucie Sečkařová. 

foto: F. Gajovský 

foto: F. Gajovský 

foto: F. Gajovský 
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V pondělí 14. dubna se konalo jarní setká-
ní s floristou Jaromírem Kokešem. Přísálí 
kulturního zařízení se zaplnilo materiálem, 
květinami a pájkami. Opět se těšilo velké 
návštěvnosti. Tentokrát si zájemci vyráběli 
dekorační doplňky do svých bytů s veliko-
nočním motivem. V kombinaci dřeva 
s přírodními materiály a živými květy vzni-
kaly ozdoby nejen na stůl či polici, ale taky 
na stěnu. S novinkami a trendy v dekorač-
ní tvorbě a  taky o seminář je  velký zájem 
i v řadách mladé generace a školní mláde-
že. 

Velká nad Veličkou opět ožila v neděli od-
poledne 13. dubna kroji, tentokrát těch 
nejmenších. Konal se na kulturním domě 
42. ročník Mladého Horňácka. Zastoupeny 
byly všechny  školy, každá se svým soubo-
rem a pásmem písní a tanečků co se do-
chovaly po našich předcích. 

Mezi soubory se o přízeň diváků ucházel 
taky národopisný kroužek z naší školy 
„Lúčánek“. 

Pásmo „V Úce na úce“ s dětmi secvičili 
Jana Evjáková, Martin Zrini, Vladislav Vystr-
čil a Martin Hrbáč. Vystoupení si doprová-
zeli sami se svojí cimbálovou muzikou. Za 
prezentaci obce všem děkujeme. foto a článek: F. Gajovský 

Tradice stavění máje v podvečer 30. dubna 
se ujal úřadující ročník 1996. Přestože po-
četně slabí, jen tři chlapci a jedna dívka, 
zhostili se této činnosti velice dobře. Na 
pomoc přišli i jednotlivci z mladšího roční-
ku. Smrk velký 29 metrů věnovala obec 
Nová Lhota. Při samotném stavění se dosta-
vili i starší chlapci a muži z dědiny a za pod-
pory Lesy Horňácka se podařilo máju bez 
problémů postavit. Společné posezení pod 
májů při pivečku a opečených klobáskách 
trvalo do brzkých ranních hodin. 

 
 




 
 
 
L
ú

c
k

ý
 
z
p

r
a

v
o

d
a

j 
 
 


 
 
 
r
o

č
n

ík
 
2

0
1

4
 
 
 

 
  
č

ís
lo

 
2

 
 
 


 
  
s
t
r
a

n
a

 
1
1

 
 
 


 
A

K
T

U
Á

L
N

Í
 
D

Ě
N

Í
 
D

U
B

E
N

 
A

Ž
 
Č

E
R

V
E
N

 

Český červený kříž, tak jako již mnoho let 
tradičně v květnu, v neděli 4. května odpo-
ledne uspořádal Besedu pro důchodce naší 
obce, které se zúčastnilo kolem devadesáti 
našich seniorů. 

V kulturním programu pro ně vystoupili žáci 
zdejší základní školy s folklorním pásmem 
„V Úce na úce“, doprovázela cimbálová 
muzika v obsazení basa - ředitel Vystrčil, 
Housle Hynek Evják, Vladimír Eliáš, Lucie 
Sabotová, contry - učitel Hrbáč. Pásmo se-

V pátek 2. května se v přísálí kulturního 
domu konala přenáška spojená s video-
projekcí horolezce pana Teodora Čermá-
ka. Přiblížil nám svým vyprávěním a ob-
rázky krajinu, města a svoje postřehy 
z cesty po Americe. Téměř kolem čtyřicít-
ky zájemců  jeho prostřednictvím proces-
tovalo kus krajiny za oceánem. Pro pří-
jemnou pohodu zaměstnankyně obecního 
úřadu připravily malé občerstvení, kávu, 
čaj, trnkovou buchtu. Po téměř čtyřhodi-
novém vyčerpávajícím vyprávění projevili 
zúčastnění zájem o další posezení s cesta-
mi tentokrát po Bulharsku nebo Ukrajině. 
Budeme se snažit připravit na podzim. 

Druhou neděli v květnu, která je věnována 
matkám, žáci zdejší základní a mateřské 
školy uspořádali pro všechny maminky, 
babičky, ba i mužské  příznivce v sále kultur-
ního domu pásmo písniček, básniček, ta-
nečků. Taky se  svým pásmem vystoupil 
Lúčánek, mažoretky jak ze základní,  tak 
z mateřské školy. Rovněž členové divadelní-
ho kroužku při základní škole sehráli diva-
delní hru „Návštěva u Denisky“. Taky pro-
běhlo slavnostní pasování na školáky dětí, 
které nastoupí prvního září do první třídy 
naší školy. Tentokrát našich prvňáčků bude 
deset, tři chlapci a sedm děvčat. 

cvičili Jana Evjáková, Martin Zrini, Martin 
Hrbáč a Vladislav Vystrčil. Ve dvou vstupech 
několik písní zazpíval Mužský pěvecký sbor 
Louka, tance ve třech vstupech předvedli 
žáci základní školy v Lipově pod vedení paní 
D. Jagošové. Školáci sehráli divadelní před-
stavení Návštěva u Denisky v režii paní Vy-
strčilové. Taky působivým vystoupením 
potěšily mažoretky „Veselá děvčata“, žáky-
ně naší školy. 

Tak jako jiné roky se podávalo občerstvení, 
párek s rohlíkem, limonáda, vínko a káva. 
K tanci a poslechu hrála skupina Rytmus 
z Veselí nad Moravou. Součástí programu 
byla taky tombola, každá zakoupená obálka 
byla výherní a ještě dvacet cen se přímo 
losovalo. Všem dárcům, kteří přispěli dary 
mnohokrát děkujeme. Tentokrát se taky víc 
tancovalo a že to našim seniorům jde, 
o tom není pochyb. 
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17. května proběhla v Malé Vrbce tradiční 
sportovní událost „Běh o malanskú trnku“. 
Přes nepřízeň počasí bojovalo o co nejlepší 
umístění při 7. ročníku tohoto běhu v nád-
herné krajině Horňácka 277 startujících ve 
všech kategoriích. Nejmladší závodnicí byla 
teprve roční Nikol Migotová z Hrubé Vrbky. 
Docela početné zastoupení měla i naše 
obec. Jako již tradičně se závodu zúčastnila 
děvčata (kdepak jsou lúčtí chlapci?). Sečka-
řová Terezka a Kateřinka, Hořáková Adélka 
s Johankou, Sabotová Ria s Lucií. Jak vidíte 
na snímku, některé se umístily na předních 
místech a byly odměněny medailemi, takže 
radost z výsledku překonala zimu a promo-
čení. 

V hlavním závodě na 6,4 km déšť vyhovoval 
více Slovákům, ti vyhráli téměř všechna 
kategorie. Jenom Dušan Tomčal a Mirka 
Hanáková byli výjimkou hlavního závodu 
z Malé Vrbky do Hrubé Vrbky a zpět. Jasné 
vítězství bylo i mezi ženami. Zuzana Durco-
vá porazila druhou Irenu Pospíšilovou 
a třetí doběhla výborná veteránka nad 45 
let Mirka Hanáková. 

Ria Sabotová získala v dětské kategorii to-
hoto závodu 2. místo. (2. místo také získala 
v závodě na Rohatecké desítce, která se 
konala 8. května.) 

Všem našim závodnicím přejeme hodně 
dalších sportovních úspěchů. 

F. Gajovský 

Přes 30 let patří k již tradičním aktivitám Čer-
veného kříže v Louce také pěší turistika. 
V neděli 22. června byl naším cílem nejvyšší 
vrchol Bílých Karpat - Javořina. 

Přepravu na Vápenky jsme měli zabezpečenou 
autobusem pana Škopíka. Vyráželi jsme v 9,15 
hod. s celkovým počtem 36 dospělých 
a 9 dětí. Skupina nadšených turistů vyrazila 
v deset hodin z Vápenek. Počasí nám přálo, 
sluníčko svítilo, občas se schovalo za mráček, 
důležité ale bylo, že nekápla ani kapka. Roz-
hled po krajině byl nádherný, jasný, vidět bylo 
daleko do kraje. Společné občerstvení k obě-
du jsme měli na nově zrekonstruované Ho-
lubyho chatě, kde se příjemně sedí. Někdo si 
dal svoje řízky, někdo ochutnal halušky či jiné 
speciality zdejší kuchyně. 

Zpáteční cesta směřovala  okolo pomníku 
Dibrova, přes Kubíkův vrch. Naším dalším 
cílem byl hotel Háj, jehož majiteli jsou manže-
lé Němečkovi z Louky, Maňáčan. Zde jsme při 
ohníčku opékali špekáčky, ochutnali zmrzlinu, 
poháry nebo kulinářské speciality zase zdejší-
ho kuchaře a české kuchyně. 

Po našem občerstvení  jsme se domů svezli 
opět autobusem pana Škopíka, kterému touto 
cestou děkujeme za šťastný návrat. Poděková-
ní patří všem účastníkům za disciplinovanost, 
ale taky našim nejmenším účastníkům rok 
a půl letému Toníčkovi a o dva roky staršímu 
jeho bráchovi Vojtíškovi za statečnost a bra-
vurní zvládnutí téměř 18 km túry. Ale taky 
pocta patří těm, kteří již oslavili svoje 70tiny 
za statečné doputování do cíle. Výlet se zdařil, 
budeme se těšit napříště. 
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DEN DĚTÍ 
V Louce proţily děti krásný Den dětí. Probě-

hl u příleţitosti Mezinárodního dne dětí, 

který připadá na první červnový den. Na 

rozsáhlé akci se podíleli rodiče a pedagogický 

sbor ZŠ a MŠ v Louce. Pro děti byla připra-

vena řada her, odměn, sladkostí a jiných 

dobrot. V krásném teplém dnu nabízel stín 

velký otevřený stan, postavený právě pro 

tuto příleţitost.  Nechyběla ani diskotéka pro 

děti a ukázka práce hasičů. S večerem přišel 

čas i na táborák a opékání špekáčků. Děti 

děkují všem, kdo jim den plný záţitků při-

pravili. Výborně se svého úkolu zhostila 

i konferenciérka p.  J. Evjáková. 

Eva Horňáková 

Celý školní rok uběhl jako voda a děti uţ 

se těší na prázdniny. Skoro všechna vy-

svědčení byla krásná, téměř všichni měli 

vyznamenání. Děti se zase spoustu věcí 

naučily a z různých  akcí si přinesly záţit-

ky, na které rády vzpomínají. Učitelé pro 

ně opět vedli zájmové krouţky, často ne-

zištně pomáhali i rodiče. Z těch nejvyda-

řenějších akcí vzpomeňme namátkou 

např. Halloween, turisťáky, představení 

Lúčánku a dramaťáku, maškarní karneval, 

Den dětí, pobyt v přírodě s výletem do 

Modré nebo čtyři dny s rodilým mluvčím 

na English Campu…  

Děkuji za obětavou práci všem učitelům 

a učitelkám ve škole i školce, děkuji mno-

ha rodičům za nezištnou pomoc při orga-

nizování mnoha akcí. Všem pedagogickým 

i nepedagogickým pracovníkům přeju 

klidnou a ničím a nikým nerušenou za-

slouţenou dovolenou. 

Vladislav Vystrčil 

SLET ČARODĚJNIC 
30. dubna probíhal na školní zahradě zdejší 

mateřské školy slet čarodějnic. Děti, ale 

i paní učitelky v oblecích kouzelníků a čaro-

dějnic vyháněly zimu ze vsi. A protoţe před 

mateřskou školou se opracovávala a zdobila  

majka, měly děti prominuto i odpolední 

spaní, aby tak mohly sledovat činnosti 

v okolí a povzbuzovat mládeţ při práci. Vzá-

jemně se všichni bavili, jak dospívající mlá-

deţ, tak špicovali i děti ze školky, a ţe jim to 

šlo. 
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25. května se uskutečnila farní pouť za farní-

ky Lipova a Louky na Blatnické hoře u Sva-

tého Antonínka. Pro přepravu farníků byl 

zabezpečen autobus, ale vzhledem k pěkné-

mu počasí - příjemné teplo, svítilo sluníčko -  

šla tentokrát spousta lidí pěšky nebo jeli taky 

na kole. Někdo vyuţil osobní dopravní pro-

středek. Mše byla slouţena P. Petrem Wnu-

kem v přeplněné kapli, 

při mši svaté prosil pro 

farníky Boţí poţehnání 

a ochranu svatého An-

tonína. 

19. června byla v kostele Panny Marie Rů-

ţencové slouţena mše svatá Boţího těla. Na 

přípravě této slavnostní události se podíleli 

zaměstnanci obecního úřadu, jak úklidem 

okolí kostela a cesty, tak postavením oltáříč-

ků pro čtyři zastavení, dále posekáním trávy 

i úklidem po slavnostní mši.  

Slavnost Boţího Těla je římskokatolický 

svátek, kterým se zdůrazňuje přítomnost 

Jeţíše Krista jako Boha 

i jako člověka v eucharistii. 

P r ů v o d e m pod balda-

chýnem za d o p r o v o d u 

čtyřech krojo- vaných muţů 

nesl P. Petr Wnuk Svátost 

oltářní a na čtyřech mís-

tech se konala krátká poboţ-

nost (u kap- ličky, před 

domem číslo 110, v parčíku u kříţe na Záhu-

menicích a v parčíku před mateřskou ško-

lou). Krojované dívky cestu vysypávaly kvě-

tinami z košíčků. Zpívaly se písně k oslavě 

Jeţíše Krista za doprovodu dechové kapely 

Lipovjanka. 

V neděli dne 1. června 2014 jsme slavili 

v našem kostele první svaté přijímání. K 

této slavnosti přistoupilo letos 9 dětí: Ni-

kola Jagošová, Marie Eliášová, Adéla Hořá-

ková, Terezka Pokorníková, Karolina Po-

korníková, Lenka Karásková, Martin 

Chrenčík, Martin Hálka a Jiří Kolacia. Děti 

celý rok vedl a pečlivě připravoval p. P. 

Wnuk, který jim při odpoledním svátost-

ném poţehnání věnoval na památku krás-

né obrázky. 

Kéţ by je toto poţehnání provázelo po 

celý ţivot a kéţ by jim radost z přijatého 

Krista pronikla do srdce a zůstala tam na-

pořád!                                                                            

Naděţda Hořáková 




 
 
 
L
ú

c
k

ý
 
z
p

r
a

v
o

d
a

j 
 
 


 
 
 
r
o

č
n

ík
 
2

0
1

4
 
 
 

 
  
č

ís
lo

 
2

 
 
 


 
  
s
t
r
a

n
a

 
1
5

 
 
 


 
Č

I
N

N
O

S
T

 
N

A
Š

I
C

H
 
O

R
G

A
N

I
Z

A
C

Í
 

 

Členové Svazu zdravotně postiţených obča-

nů se setkávají v pravidelných intervalech 

a často. Z událostí od minulého čísla zpravo-

daje si připomeneme výroční členskou 

schůzi, kde byli zvoleni členové do výboru 

a  následně na výborové schůzi proběhla 

volba na jednotlivé pozice. 

V dubnu proběhla 

volební schůze Ob-

lastního spolku ČČK 

v Hodoníně. Pro rok 

2014 zůstává v čin-

nosti pět místních 

skupin a to Hodonín, 

Dubňany, Vacenovi-

ce, Ţarošice a Louka. Svoje ukončení činnos-

ti ke 31. 12. tohoto roku oznámily tři ze 

jmenovaných skupin. Jakým směrem se bude 

ČČK v dalších letech ubírat, se uvidí v lednu 

2015. Zřejmě zůstane Hodonín a Louka. Je 

škoda, ţe tolik potřebná organizace pomalu 

zaniká. Snad představitelé na státní úrovni 

zaujmou pozitivní stanovisko k dnešní situa-

ci v ČČK  a myšlenka  Florence Nightingalo-

vé a Henry Dunanta, zakladatelů Červeného 

kříţe, bude ţít dál. 

V letošním školním roce absolvoval Lúčá-

nek značný počet vystoupení. Byla to na-

příklad vystoupení pro důchodce a inva-

lidní důchodce, vystoupení ke Dni matek, 

vystoupení pro mateřskou školu, vystoupe-

ní pro ZŠ Kuţelov atd… Lúčánek také 

vystupoval na Mladém Horňácku. Díky 

předchozímu soustředění na Filipově 

i díky podpoře rodičů jsme tam odvystupo-

vali na jedničku bez jakýchkoliv zádrhelů. 

Všechna naše vystoupení se moc líbila a na 

MH jsme byli velmi kladně hodnoceni 

a pochváleni samotnými organizátory 

akce. Fotky z akcí si můţete prohlédnout 

na webu školy http://zs-a-ms-

louka.webnode.cz/ ve fotogalerii. Na závěr 

ještě Lúčánek čeká vystoupení nejprestiţ-

nější – vystoupení na Horňáckých slavnos-

tech. 

M. Hrbáč 
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Předsedou nadále zůstává František Řehák, 

místopředsedou František Šimlík, pokladní 

Aneţka Sedláčková, ostatní členové výboru 

jsou Růţena Škopíková, Růţena Galečková, 

Květoslava Poláchová a Anna Frolová. 

Pro stále obsazené kulturní zařízení Svátek 

matek a oslavu MDŢ na společném posezení  

oslavily ţeny, členky Svazu zdravotně posti-

ţených občanů v Louce ve středu odpoledne 

9. dubna v přísálí kulturního domu. Ţáci 

zdejší základní školy přišli popřát s folklor-

ním pásmem, se kterým se představili na 

Mladém Horňácku, a sehráli pohádku 

„Návštěva u Denisky“. Poté předseda místní 

organizace František Řehák a Josef Šimlík 

kaţdé ţeně popřáli a předali kytku - gerberu. 

Následovalo dobré menu - řízek s bramboro-

vým salátem, a pak po kávě se zákuskem se 

dobře povídalo. Přejeme všem ţenám hodně 

zdraví a pohody při dalších společných chví-

lích. 

 

24. května se uskutečnil plánovaný zájezd do 

Čalova na koupání. „Letos byl velký zájem 
o tyto termální lázně, obsazen byl celý auto-
bus do posledního místečka. Počasí nám 
přálo, účastníci zájezdu si koupání uţili 
a večer se spokojeni vraceli do svých domo-
vů,“ uvedl staronový předseda František 

Řehák. 

Po dohodě se zřizovatelem bude 

mateřská škola uzavřena v době 

letních prázdnin, v termínu od pondělí 

14. července do soboty 16. srpna. 

Pedagogické pracovnice v této době 

čerpají řádnou dovolenou. 

OZNÁMENÍ STRÁVNÍKŮM 
 

Školní jídelna oznamuje, 

ţe během prázdnin se bude vařit!!! 
 

Kuchyň bude uzavřena pouze 

od 28. 7. 2014 do 8. 8. 2014, tj. 14 dní. 
 

Po dobu zavření budou 

v prostorách probíhat povinné 

sanitární práce!!! 
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OBEC LOUKA PŘIPRAVUJE 

VYDÁNÍ KNIHY 

Obec Louka připravuje vydání knihy, která by zmapovala historii rodinných domků 

u nás v obci Louka. Chceme se na Vás obrátit s prosíkem o pomoc při sbírání dat 

„Co všechno se dá najít ve skříních, šuplících nebo mnohdy i na půdách?“. Je to 

cokoliv, sousta zajímavých fotografií, obrázků nebo taky pohlednice, které by se 

za několik let znehodnotily anebo skončily v kontejnerech. Rádi bychom tohoto 

materiálu vyuţili a srovnali je se stavem nynějším. Zda jsou naše představy usku-

tečnitelné, můţeme dokázat jen tím, ţe se o to pokusíme. Dá to sice hodně práce, 

ale s vaší pomocí to bude moţné. 

Podívejte se, prosím, zda ve vašich skříních či jiných skrýších někde neleţí staré 

fotografie. Pokud ano, přineste je na obecní úřad, jestliţe to z nějakých důvodů 

není moţné, navštíví vás zaměstnankyně obecního úřadu, která zapůjčené materi-

ály oskenuje a vrátí. Podaří-li se shromáţdit dostatečné mnoţství podkladů pro 

knihu, budeme se moci i my napřesrok chlubit, co všechno se u nás stalo, jak se 

obec změnila, či jak se mění, a jak se u nás ţilo. 

Předpoklad vydání knihy v roce 2016, k příleţitosti 970 let první písemné zmínky 

o obci Louka. Na tvorbě knihy se podílí kolektiv autorů ve sloţení: PhDr. Antonín 

Mička, Mgr. Michal Škopík, Mgr. Tomáš 

Zajíček, Mgr. Petra Hrbáčová, Bc. Eva 

Dřímalová, František Gajovský, Jan Zají-

ček, Anna Vašicová, Mgr. Martina Šradě-

jová, PhDr. František Šalé, Bohumila Šalé 

- nakladatelství ALBERT. 

O stavu publikace připravované Obec-

ním úřadem v Louce ve spolupráci s na-

kladatelstvím ALBERT vás budeme prů-

běţně informovat. Za dodání materiálu, 

či za chvilku vašeho času strávenou se 

zaměstnankyní Obecního úřadu Bc. Evou Dřímalovou a odpověděním na pár otá-

zek pod vedením etnoloţky Mgr. Petry Hrbáčové vám předem děkujeme. 

Prezident republiky vyhlásil svým rozhodnutím publikovaným ve Sbírce zákonů 

112/2014 Sb., s datem rozeslání 20. června 2014, volby do zastupitelstev obcí. 




 
 
 
L
ú

c
k

ý
 
z
p

r
a

v
o

d
a

j 
 
 


 
 
 
r
o

č
n

ík
 
2

0
1

4
 
 
 

 
  
č

ís
lo

 
2

 
 
 


 
  
s
t
r
a

n
a

 
1
8

 
 
 


 
O

Z
N

Á
M

E
N

Í
 

1. Křesťanská a demokratická unie -   

Československá strana lidová -           

53 hlasů 

2. Česká strana sociálně demokratická -  

23 hlasů 

3. ANO 2011 - 21 hlasů 

4. Komunistická strana Čech a Moravy - 

10 hlasů 

5. Občanská demokratická strana -          

7 hlasů 

6. Koalice TOP 09 a STAN - 5 hlasů 

7. Strana Svobodných občanů – 3 hlasy 

 Moravané - 3 hlasy 

 Strana zdravého rozumu - NECHCEME 

EURO - za Evropu sv. st. - 3 hlasy 

8. Česká pirátská strana - 2 hlasy 

 Strana zelených - 2 hlasy 

9. Koalice SP a NO! - 1 hlas 

 NE Bruselu - Národní demokracie - 

1hlas 

 REPUBLIKÁNSKÁ STRANA ČECH,    

MORAVY A SLEZSKA - 1 hlas 

 Úsvit přímé demokracie Tomia       

Okamury - 1 hlas 

 VIZE 2014 - 1 hlas 

 SNK Evropští demokraté - 1 hlas 

Poděkování voličům 

Místní organizace Křesťanské a demokratické 

unie – Československé strany lidové děkuje voli-

čům, kteří odevzdali svůj hlas kandidátům do 

Evropského parlamentu za Křesťanskou 

a demokratickou unii –  Československou stranu 

lidovou. 

V naší obci bylo zapsáno do výpisu seznamu voličů celkem 

824 voličů, k volbám přišlo 138 voličů. Dle počtu hlasů se umístily strany a politická se-

skupení takto: 

Svazek obcí Lipov, Louka - ČOV a kanalizace, 

696 72 Lipov č. 182, IČ: 70921148 
 

rozešle sloţenku na úhradu stočného za 

rok 2014. Sloţenka je předepsána hro-

madnou částkou dle počtu osob trvale 

připojených na uvedeném čísle popisném. 

Na jednu osobu činí částka 

662,- Kč. 
 

Termín splatnosti je 30. 9. 2014. 

Forma úhrady sloţenkou nebo bankovním 

převodem ze svého účtu na účet Svazku 

obcí Lipov, Louka – ČOV a kanalizace, kdy 

je nutno uvést variabilní symbol předtiště-

ný na sloţence. 

 

Závody se pořádají pro zastupi-

tele a zaměstnance obecních 

úřadů z obcí Mikroregionů 

Stráţnicka a Horňácka. 

Zájemci o účast v tomto klání 

se přihlaste na obecním úřadu 

v Louce do 18.7.2014. 
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DIAKONIE BROUMOV UMÍSTILA V OBCI 

KONTEJNER NA POUŢITÝ TEXTIL ŢLUTÉ BARVY. 

Máte doma nepotřebné věci, ošacení, obuv,             

hračky a nevíte, co s nimi? 

Na tuto otázku existuje jediná smysluplná odpověď: 

Pomozte potřebným prostřednictvím                         

Diakonie Broumov. 

V případě potřeby nás můţete kontaktovat                   

na telefonních číslech: 

491 524 342, 224 316 800. 

Oznamujeme občanům, ţe 

ve středu 17. září 2014 

se v naší obci uskuteční 

sběr nebezpečných odpadů. 

Sběr bude provádět firma  Rumpold 

za Obecním úřadem v době 

od 15.00 do 17.00 hodiny. 
 

Budou se bezplatně odebírat následující 

odpady: zářivky, výbojky, televizory, rádia, 

počítače, ledničky, mrazničky, staré léky, 

postřiky, barvy včetně obalů, olověné 

akumulátory, olejové filtry, eternitové 

odpady, vyjetý olej a pneumatiky. 

Vyuţijte této akce, protoţe se jedná 

o odpady, které nepatří do popelnic ani 

do kontejnerů a nesmí se ukládat ani na 

skládku. 

Informace Povodí Moravy 

 

V prosinci a na přelomu měsíce ledna 

a února tohoto roku byly provedeny udr-

ţovací práce na významném vodním toku 

v intravilánu obce Louka. Udrţovací práce 

se podařila realizovat vlastními pracovníky 

a mechanizací (Caterpillar, Tatra 815) PM, 

provozu Veselí nad Moravou. Na necelé 

půl kilometrové délce bylo koryto zbaveno 

štěrkových a hlinitých nánosů, které zá-

sadně zmenšily a omezily kapacitu  koryta. 

Veškeré nánosy byly odtěţeny do úrovně 

nivelety dna. Z břehů průtočného koryta 

byl uţ během vegetačního klidu odstraněn 

nálet stromů a keřů. Opevnění břehu tvo-

řící kamenné dlaţdice a vsunuté kameny 

do břehu zůstalo zachováno. Celkové 

mnoţství vytěţených nánosů se pohybo-

valo ve výši cca 370 m3 a materiál byl tr-

vale deponován na skládky ve vlastnictví 

obce a PM. 

Ing. Filip Bakala 

úsekový technik 

provozu Veselí n/Mor. 
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 Jak očistit betonovou nebo cihlovou podlahu: 

Pomocí drátěného kartáče a slabého roztoku mý-

dlové vody krouživými pohyby docílíte čisté podlahy. 

 

 Jak odstranit mech z dlažby: 

Nalijte přímo na mechem porostlé dlaždice lihový ocet a odrhněte 

drátěným kartáčem. Kartáč odstraní mech a ocet se postará o zbýva-

jící spory. Máte-li dlažbu na vlhkém stinném místě, dříve nebo později 

se mech vrátí, kartáč a ocet opět pomohou. 

 

 Čím vytáhneme třísku z prstu nebo ruky: 

Místo toho, abychom použili jehlu nebo pinzetu, sáhneme po lepidle 

na dřevo a naneseme na třísku tenkou vrstvu. Po zaschnutí lepidlo 

sloupneme a tím vytáhneme i třísku. 

 

 Čerstvá zelenina v lednici: 

Aby nám zelenina zůstala déle čerstvá, vyložte přihrádku na zeleninu 

papírovými utěrkami, tyto budou vstřebávat vlhkost. Až utěrky zvlhnou, 

vyměníme je. 

 

 

 

 

 Čerstvé houby: 

Žampiony nebo hlívu ústřičnou vyndáme z obalu, ve kterém jsme je 

nakoupili a vložíme do papírového sáčku. V papírovém sáčku vydrží 

déle čerstvé, nepovadnou ani nezačnou plesnivět. 

 

 Kolíček na prádlo: 

Nám pomůže uzavřít pytel s psími granulemi nebo může posloužit jako 

držák účtenek. 

 

 

 

 

 

 

 Vylekejte zajíce: 

Pomocí nastříhaných vypuštěných metalických balónků zaplašíme 

zajíce, veverky a ptactvo ze zahrádky. Proužky upevníme na dřevěné 

tyče a ty zapíchneme do půdy v okolí rostlin,  které chceme uchránit. 



 

 

4. července 2014 Jagermeister party - Volání divočiny,               

Pod hájem, pořádá ročník 1996 

12. července 2014 Pouliční turnaj Louka,                                         

na místním hřišti, zahájení průvodu v 9.00 hod. 

26. července 2014 Nohejbalový turnaj o putovní                          

pohár obce Louka, Pod hájem 

9. srpen 2014 Posezení u dechovky, Pod hájem, k poslechu a tanci 

hraje ŠVITORKA, pořádá ročník 1996 

22. srpna 2014 Tečka za prázdninami, areál Pod    

vrbama, Parta Hic, začátek ve 13 hodin (při nepřízni 

počasí na kulturním domě) 

5. září 2014 Hasiči zábava, Pod hájem 

17. září 2014 Sběr nebezpečného odpadu 

20. září 2014 Výstava ovoce a zeleniny, přednáška                       

sadaře a 

Vernisáž obrazů zdejší malířky Alenky Lajzové spojená s prodejem. 

V doprovodném programu při malém občerstvení bude hrát cim-

bálová muzika. 

 
ZMĚNA V PŘIPRAVOVANÝCH AKCÍCH VYHRAZENAZMĚNA V PŘIPRAVOVANÝCH AKCÍCH VYHRAZENA  
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